本科留学生入学教育VCR演职人员招募

别再羡慕网络荧屏上的“小鲜肉”、“老腊肉”们了，本科留学生入学教育VCR演职人员火热招募中，让你过足戏瘾，闲话不多说，赶紧对号入座吧~
1、演员招募：
人数：20位（10位男同学——10位女同学）
要求：喜欢+热爱表演

演员报名信息表
	姓名
	
	请在此附上个人生活照一张

	学号
	
	

	性别
	
	

	国籍
	
	

	出生日期
	
	

	学院/专业
	
	

	手机
	
	

	邮箱
	
	

	演艺经历
(若有请列举)
	












	








2、幕后人员招募：
后期1名、绘画1名
要求：相关专业，能熟练操作相关软件，具有绘画功底。

幕后人员报名信息表
	姓名
	
	请在此附上个人生活照一张

	学号
	
	

	性别
	
	

	国籍
	
	

	出生日期
	
	

	学院/专业
	
	

	手机
	
	

	邮箱
	
	

	幕后工作经历
(若有请列举)
	











	


    


[bookmark: _GoBack]请填写以上报名信息表，在本周四（10月11日16：30前）发送至isc.o@sjtu.edu.cn。邮件主题“{本科留学生入学教育VCR演职人员报名}”。




                                                           留学生发展中心
2016年11月7日




You are wanted!
Recruitment on cast of Undergraduate International Students Orienting Video

	The ISC (International Students Center) is currently preparing making the orientation video for undergraduate international students. If you are interested in being an actor yourself and show your talent or you’re an excellent post-processer or illustrator, PLEASE JOIN US and together create an eye-catching orientation video! 

1. Actors
Number of People: 20 (10 Men, 10 Women)
Requirements: Love performing
Application Form for Actors
	Name
	
	Please attach a recent photo of yourself here.

	Student ID
	
	

	Sex
	
	

	Nationality
	
	

	Date of Birth
	
	

	College/Major
	
	

	Phone Number
	
	

	E-mail
	
	

	Acting Experience
(Examples are needed)
	












	


2. Staff
Job: one video Post-processing, one Illustrator
Requirements: relevant majors, proficient in the use of professional software, have outstanding painting skills
Application Form for Staffs
	Name
	
	Please attach a recent photo of yourself here.

	Student ID
	
	

	Sex
	
	

	Nationality
	
	

	Date of Birth
	
	

	College/Major
	
	

	Phone Number
	
	

	E-mail
	
	

	Post-processing and painting experience
(Examples are needed)
	












	


Please send the above application form to isc.o@sjtu.edu.cn before this Thursday (November 10th 16:30). Please name the e-mail as “Applying for the cast of Undergraduate International Students Orienting Video”.
International Students Center
2016.11.7

